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Protokół nr 52.2023 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

z posiedzenia odbytego w dniu 20 marca 2023 r. Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 7:25,  

a zakończyło o godz. 09:30 tego samego dnia w trybie stacjonarnym.  

Obecni: 

Komisja Rozwoju Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu 

 Radna Sławomira Kuś 

 Radny Michał Płonka 

 Radna Monika Paszek  

 Radna Mirosława Sajur  

 Radny Dionizy Waszczuk   

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Iwona Klepacka – Skarbnik Gminy Zduny, 

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnictwa, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- Tomasz Patalas – Inspektor ds. działalności gospodarczej, komunikacji i zamówień publicznych,  

- mł .asp. Paweł Tkacz – z Posterunku Policji w Zdunach, dzielnicowy w m. Zduny 

- Joanna Wojtaszek – Prezes Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. 

 

Pkt. 1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodnicząca Komisji Radna Sławomira Kuś otworzyła posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarki, Rolnictwa i Budżetu witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada wymagane 

quorum i jest władna obradować. Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne 

otrzymali za pośrednictwem aplikacji eSesja. 

1. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej, 

b) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023,  

c) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 2034, 

d) w sprawie przyjęcia przez Gminę Zduny wykonywania zadania zarządzania drogami 

powiatowymi, 

e) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok, 

f) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Stałych za 2022 rok. 

3. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w 2022 roku. 
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4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

5. Temat z ramowego planu pracy: Zapoznanie się z funkcjonowaniem Oczyszczalni Ścieków  

w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe.  

Uwag wniosków do porządku obrad nie wniesiono.  

 

Pkt. 2. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej. 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej. 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

b) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2023 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Członkowie komisji wnieśli zapytania do projektu 

uchwały.  

Radna Sławomira Kuś pytała, kiedy prace na basenie zostaną zakończone. 

Miłosz Zwierzyk wyjaśnił, że planuje się zakończenie prac do końca maja. Jeśli się 

 nic nieplanowanego nie wydarzy to basen zostanie uruchomiony od 1 lipca. Termin wykonania prac 

wg umowy wyznaczony jest na 31 sierpnia.  

Radna Monika Paszek pytała z czego wynikało przejście pracowników do PWiK sp z o.o. 

Iwona Klepacka wskazała, że były to zmiany organizacyjne, aby pracownicy byli lepiej zarządzani. 

Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. Z uwagi na wyczerpanie dyskusji prowadząca 

obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej  

na rok 2023.  

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Monika Paszek 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 
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c) w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 

2034, 

Projekt uchwały przedstawiła Iwona Klepacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Zduny na lata 2023 – 2034. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (4): Sławomira Kuś, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy Waszczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Monika Paszek 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

d) w sprawie przyjęcia przez Gminę Zduny wykonywania zadania zarządzania drogami 

powiatowymi 

Projekt uchwały przedstawił Tomasz Patalas. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia przez Gminę Zduny 

wykonywania zadania zarządzania drogami powiatowymi.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

e) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono.  

Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Komisji Rewizyjnej za 2022 rok.  

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

f) w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Komisji Stałych za 2022 rok 

Projekt uchwały przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

 Z uwagi na brak dyskusji prowadząca obrady poddała projekt uchwały pod zaopiniowanie. 
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Głosowano w sprawie: zaopiniowania sprawozdania w sprawie przyjęcia sprawozdania  

z działalności Komisji Stałych za 2022 rok. 

 Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 3. Sprawozdanie z działalności Rady Miejskiej w 2022 roku. 

Sprawozdanie przedstawiła Barbara Fornal. Pytań, uwag do sprawozdania nie zgłoszono. Z uwagi na 

brak dyskusji prowadząca obrady poddała sprawozdanie pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia sprawozdania z działalności Rady Miejskiej w 2022 roku 

Wyniki głosowania: ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (5): Sławomira Kuś, Monika Paszek, Michał Płonka, Mirosława Sajur, Dionizy 

Waszczuk 

Sprawozdanie i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

Pkt. 4. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

W tym punkcie omówiono wniosek zdunowskiego dzielnicowego o montaż progu zwalniającego 

 na ul. Kolejowej w Zdunach. Po wizji lokalnej poproszono, aby wyrazić zgodę na przeniesienie 

obecnego przejścia dla pieszych i postawić nowe przy budynku os. Madalińskiego 2 wraz z progiem 

zwalniającym w celu poprawy bezpieczeństwa okolicznych mieszkańców, a przede wszystkim 

bawiących się dzieci i młodzieży w okresie wiosennym i letnim. Członkowie komisji wyrazili swoje 

obawy w związku z poruszaniem się po drogach lokalnych wozów bojowych czy karetek 

pogotowania, które są naszpikowane elektroniką wrażliwą na wstrząsy i przez progi zwalniające 

wydłuża się czas dotarcia do poszkodowanych.  

W dalszej części Miłosz Zwierzyk odniósł się do pisma z firmy Agencja Target One Agency  

Sp. z o.o. z Koźmina Wielkopolskiego, dotyczącego imprezy masowej organizowanej w czerwcu 

2023 r. na ul. Przemysłowej w Krotoszynie. Jest to pismo informujące o organizowanej imprezie 

masowej. Jak wpłynie konkretny wniosek, burmistrz rozpatrzy go zgodnie z ustawą z dnia 20 marca 

2009 r. o bezpieczeństwie imprez masowych.  

W dalszej części dyskusji członkowie komisji poruszyli kwestię stanu dróg w Konarzewie  

na ul. Rolnej i ul. Szczerkowskej oraz pytali o postępy prac zadania: budowa ścieżki pieszo 

rowerowej Zduny - Chachalnia.  

Odpowiedzi na pytania członków komisji udzielił Miłosz Zwierzyk.  
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Pkt. 5. Temat z ramowego planu pracy: Zapoznanie się z funkcjonowaniem Oczyszczalni 

Ścieków w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

W dniu 20 marca po omówieniu materiałów sesyjnych członkowie komisji udali się  

na ul. Przemysłową w celu zapoznania się z funkcjonowaniem Oczyszczalni Ścieków w Zdunach.  

Po obiekcie oprowadziła i temat przedstawiła Joanna Wojtaszek Prezes PWiK sp z o.o. 

Uwag do omawianego temu nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji RGRiB 

         mgr Sławomira Kuś 

 

 

Przygotowała:  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM   


